
Vraag nr. 204 
van 21 februari 2002 
van de heer CARL DECALUWE

E17 Rekkem-Menen  –  Bodemverontreiniging

In opvolging van mijn schriftelijke vraag nr. 2 1 5
van 17 mei 2001 zou ik aan de minister vice-p r e s i-
dent volgende vragen willen stellen (Bulletin van
Vragen en Antwoorden nr. 1 4-1 5-16 van juni/juli
2001, blz. 1917).

1. De administratie Wegen en Ve r k e e r, a f d e l i n g
We s t-V l a a n d e r e n , gaf de opdracht voor een bij-
komend onderzoek.

Is dit onderzoek reeds van start gegaan ?

Zo ja, wat heeft het onderzoek uitgewezen
m . b. t . de vervuiling met zware metalen op de
berm van de E17 ter hoogte van
Rekkem-Menen ?

2. Is een sanering van deze locatie vereist ?

Zo ja, welke planning en kostprijs worden voor-
opgesteld ?

Wie voert de sanering uit ?

3. Wat is de oorzaak van de vervuiling ?

Antwoord

Het bijkomend onderzoek naar de bodemveront-
reiniging op de bermen van de autosnelweg E17 in
Rekkem-Menen is nog niet van start gegaan.

De kredieten voor het onderzoek zijn ondertussen
wel vastgelegd op de begroting 2001, zodat het on-
derzoek in de loop van 2002 uitgevoerd kan wor-
den.

Het antwoord op de vragen 2 en 3 zal pas gegeven
kunnen worden nadat de resultaten van het bijko-
mend onderzoek bekend zijn.


